
 
Aan de Gemeenteraad van Rijswijk,  
 
Uw kenmerk  21058098 
 
 
Geachte Raadsleden,  
 
Tramhalte Broekpolder van tram 15 bij het kruispunt met de Laan van Hoornwijck  dreigt met ingang 
van 1 januari 2022 opgeheven te worden. Wij hebben onder verwijzing naar bovenstaand kenmerk 
hier eerder bij u aandacht voor gevraagd.   
 
Het argument dat de Halte opgeheven moet worden vanwege financiële bezuinigingen  kan door de 
Metrolpoolregio Rotterdam Den Haag en de HTM  blijkbaar op geen enkele wijze goed worden 
onderbouwd en is naar onze mening onjuist.. Het gevoel bestaat dat zij geen verantwoording willen 
afleggen en tegen beter weten in doorgaan op een verkeerd ingeslagen spoor. De Haagweg zal 
hierdoor nog drukker worden als veel tram reizigers in het vervolg met de auto gaan.  De 
verkeersoverlast zal toenemen en er komt meer luchtverontreiniging op de Haagweg.  
 
Sterker nog wij zijn van mening dat het opheffen van de Halte, gelegen op een druk bedrijventerrein 
met vele werknemers  en sociaal veilig ,  de HTM juist geld gaat kosten.  Denk daarbij aan kosten van 
het buitengebruikstellen van een compleet ingerichte halte en het mislopen van reizigersinkomsten.  
 
De Nabij gelegen gelijknamige halte van tram 1 biedt geen alternatief : De Halte  is  zeer sociaal 
onveilig in de donkeren uren en zeer slecht bereikbaar voor kinderen en ouderen vanuit (Park) 
Hoornwijck , bezoekers en werknemers van bedrijven en de 2 ziekenhuizen( Oogkliniek en Bergman 
Kliniek).  
 
Tram 1 biedt bovendien geen plek voor rolstoelgebruikers en de halte voor lijn 1 is .  De haltes laan 
van ‘s-Gravenmade en Hoornbrug zijn bij gladheid nauwelijks bereikbaar en te ver weg gelegen.  
 
Inmiddels hebben diverse individuele reizigers en inwoners van Rijswijk bezwaar bij de Metropool 
regio Rotterdam Den Haag ingediend.  Hun individuele belangen wegen zwaarder dan het argument 
dat de halte moet worden opgeheven.   
 
Wij verzoeken u uitdrukkelijk om de Metropoolregio en de HTM uit te nodigen inhoudelijk in te 
gaan op onze argumenten en  de halte niet voortijdig op te (laten)heffen. 
 
Tot slot verzoeken wij u na te gaan of de Gemeente Rijswijk zelf inmiddels een verkeersbesluit 
heeft genomen en gepubliceerd om de 2 aanwezige verkeersborden  van de bij de Halte Broekpolder 
van tramlijn 15  tramhalte ( nr. RVV LO3a ) (voorlopig buiten gebruik te stellen. De gemeente heeft 
op basis van het Reglement Verkeersregels en Verkeerstekens een eigen beleid en moet daarvoor 
aan uw raad  verantwoording af leggen.  
 
Voorzover nodig verwijzen wij naar de kabinetsreactie op het rapport “ Ongekend Onrecht” . Uit de 
Toeslagenaffaire komt naar voren dat de overheid en ook u beter moeten luisteren naar kritische 
geluiden van in uw geval gedupeerde reizigers en bewoners.  
 
Het is goed als u zich inzet voor goed stimulerend  Openbaar Vervoer en er voor zorgt dat meer in 
plaats van minder mensen de tram nemen. Rijswijk kan het OV stimuleren door de halte zelf te 
handhaven en daardoor  minder auto’s op de Haagweg ontvangen en daar door schoner worden.  
 



Wij rekenen op u!  
 
Bijgaand treft u een voorbeeld aan van een ingediend bezwaarschrift.  
 
Wij verzoeken u  de ontvangst van deze mail te bevestigen. 
 
 
Hoogachtend en met vriendelijke groet,  
Voorzitter Vereniging Park Hoornwijck 
 
 
 
 


